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ملخص البحث
أجريت هذه الدراسة على عينة من لاعبي منتخب كلية التربية الأساسية/الجامعة المستنصرية لكرة القدم والبالغ عددهم (16) لاعبا وبأعمار ما بين (20- 22) سنة.  

وتهدف الدراسة إلى التعرف على العلاقة بين الأداء المهاري لمهارة الدحرجة بالكرة للاعبي كرة القدم وبعض عناصر اللياقة البدنية.

وأسفرت نتائج هذه الدراسة عن وجود علاقة ارتباط معنوية ما بين الأداء المهاري لمهارة الدحرجة وبعض عناصر اللياقة البدنية لعينة البحث.               

ومن نتائج هذه الدراسة أيضا هو أن  هنالك تقارب في المستوى المهاري والبدني لدى أفراد عينة البحث.
ABSTRACT
 The Study was conducted on (16) foot ball players elected of basic education college in age (20-22) years.  

The study was aim into knowingness the respect between officiating skill in flowing of foot ball and some corporal fitness elements.

Results showed some significant differences between the officiating skill in flowing of foot ball and some corporal fitness elements to sample studying. 
From these results this study also it convergence into skill and corporal level in singling sample study group
